
Geacht College, 
 

De Bestuurscommissie Dwingelderveld (BCD) is zich ervan bewust dat de  
uitspraak van de Raad van State van 18 juli 2012 er toe heeft geleid dat het  
bestemmingsplan “inrichtingsplan Dwingelderveld” niet langer van kracht is.  
Wij, de BCD, hebben ons bezonnen op de te nemen stappen naar aanleiding van deze 
uitspraak.  
 
De uitspraak van de Raad van State richt zich op de onderdelen van het plan die betrekking 
hebben op de aanleg en het gebruik van het mindervalidenpad.  
De aanleg van dit pad zullen wij daarom opschorten. Evenmin zal gewerkt worden aan de 
bijbehorende parkeerplaats, de parkeerplaats bij de Nuijlerweg, de fietspaden en zandpaden 
en de asfaltweg. De bomen langs de asfaltweg Lhee - Kraloo worden niet gekapt voordat 
hiervoor een ontheffing is verleend op grond van de flora-en faunawet in verband met de 
uitspraak van de Raad van State van 11 juli 2012. Ook de weg laten we vooralsnog 
ongemoeid. 
 
Voor de overige werkzaamheden zijn wij tot de conclusie gekomen dat het  
onverantwoord zou zijn en geen enkel redelijk belang, ook niet dat van de  
bezwaarmakende partijen, zou dienen om deze stil te leggen. Het zou gezien het reeds ver 
gevorderde stadium van de activiteiten, onevenredige schade opleveren wanneer deze nu 
gestaakt zouden moeten blijven. Bovendien zien wij voldoende zicht op legalisatie van de 
werkzaamheden. Immers, de raad heeft al ingestemd met de uitvoering hiervan.  
 
Wij zijn dan ook voornemens de volgende werkzaamheden de komende periode uit te voeren: 
 

afgraven van de resterende percelen op het Noordenveld conform het Inrichtingsplan 
Dwingelderveld; 

  
opbouw van de landschappelijk ingerichte aarden wal langs de A-28 met 
geluidswerende functie, volgens het bestek en het ontwerp van Parklaan; 
 
plaatsing van de stuwen en bijbehorende kaden conform het Inrichtingsplan 
Dwingelderveld. 

  
De werkzaamheden ten behoeve van het Inrichtingsplan Dwingelderveld die  
buiten uw gemeentegrenzen zijn gepland, zullen eveneens worden voortgezet (inrichting 
Kloosterveld, bouw ecoduct). 
 
Wij hebben, afgelopen vrijdagmorgen 3 augustus, een gesprek gehad met  
vertegenwoordigers van de Woudreus en Dorpsbelangen Dwingeloo. Dat was een goed en 
verhelderend gesprek. Zij beiden vinden vooralsnog in onze uitleg en motivering geen 
aanleiding hun standpunt dat de werkzaamheden stil gelegd moeten worden te veranderen. 
  
Een planning voor passende beoordeling en plan m.e.r. kunnen wij nog niet  
afgeven. Wij achten het uitstippelen van het procedurele pad in eerste instantie een 
gemeentelijke taak, die we uiteraard in gezamenlijkheid dienen op te pakken. 
 
Wij nemen hierover zo spoedig mogelijk contact met u op. 
 
Met vriendelijke groeten, 
DE BESTUURSCOMMISSIE VOOR DWINGELDERVELD 
 
W. Urlings, voorzitter 



 


